
ZAPISNIK 6. REDOVNE SJEDNICE SZFF 

27. ožujka 2024. u 19:30, online 

PRISUTNI: Andrej Mitić, Lovro Turalija, Nika Keserović, Ante Petrović, Iva Kapović, 

Josip Majsec, Antun Kiseljak, Maja Đuranec 

OSTALI: Ines Rukelj, Lea Šipetić, Aneta Lea Baljak 

Dnevni red: 

1. Obavijesti 

2. Izvještaj sa sjednica FV 

3. Izvještaj o DOV-u 

4. Pregled rada različitih Povjerenstava 

5. Imenovanje predstavnice u studentskom odboru projekta "UNIC" 

6. Ostalo 

Sjednica je počela u 19:40 sati. 

Predsjednik Zbora utvrđuje kvorum. Zbor je jednoglasno usvojio dnevni red. 

1. Obavijesti 

Održan je humanitarni kviz, prikupljeno je 80 eura koji su uplaćeni Dječjem domu u 

Zagrebu. 

2. Izvještaj sa sjednica FV 

Raspisan je izvanredni ispitni rok od 18. do 24. travnja., uz 15-ak glasova koji ga nisu 

podržali. 

Što se tiče reforme studijskih programa, Ministarstvo još nije pristalo prihvatiti 

izmjene studija s modela 4+1 na 3+2, ali Uprava računa s tim da se svi reformirani 

programi počinju izvoditi u listopadu. 

12. travnja održat će se milenijsko fotografiranje povodom 150. obljetnice FFZG-a. 

Odsjek za hungarologiju, turkologiju i judaistiku preimenovan je u Odsjek za 

hungarologiju, turkologiju i židovske studije. 

Održana je i izvanredna sjednica FV-a, na kojoj je predstavljen i prihvaćen dekanski 

program Domagoja Tončinića, jedinog predloženika. 

3. Izvještaj o DOV-u 

Održan je Dan otvorenih vrata. Popraćen je medijski i bio je dobro posjećen. Možda 

će se održati još jedan u svibnju ili lipnju. 

4. Pregled rada različitih Povjerenstava 

Povjerenstvo za cjeloživotno obrazovanje održat će sjednicu 3. travnja. Povjerenstvo 

za Pravilnik o studiranju održat će sastanak 9. travnja. 

5. Imenovanje predstavnice u studentskom odboru projekta "UNIC" 

Predsjednik za predstavnicu u studentskom odboru projekta "UNIC" predlaže Jelenu 

Jambrošić Barnjak. Zbor jednoglasno prihvaća prijedlog. 



6. Ostalo 

Sljedeći tjedan stiže naručeni namještaj. Lovro Turalija uspio je SC potaknuti da u 

menije napišu alergene. Aktivno sudjeluje u radu Odbora za prehranu u kojem je 

došlo do poteškoća u pogledu izrade ankete o studentskoj prehrani. 

Sjednica završila u 20:00 sati. 

 

_________________________ 

Zapisničar: Ante Petrović 

 

_________________________ 

Predsjedavatelj: Andrej Mitić 

 

 

 


